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Kijk. Interessante vraag.
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Onderwerp: apps
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En nu het tegenovergestelde van mijn vorige vraag, een echt verkennende vraag.

Zoals die dingen werken, staan er mensen in de startblokken om mogelijk straks die apps aan de man te brengen.
Het gaat alleen werken als 60% van de mensen de apps in gebruik gaan nemen. Er is een groot voordeel, maar ook genoeg nadelen (wil ik dit weten, privacy,

etc.). Dat hebben we nog allemaal niet uitgekristalliseerd. Moet allemaal nog gebeuren.

Vraag voor nu is simpeler: als we campagne gaan voeren op het gebruik van de apps, adviseren jullie dan om dat onder de vlag/in de stijl van Alleen Samen te

doen, ofjuist niet? lk twijfel. Voordeel is logisch: enorme kapstok, bekendheid, iedereen snapt meteen de relatie.... Aan de andere kant is het wel echt wat

anders dan wij tot nu toe doen. lk denk dat je met zo’'n campagne waarin je eigenlijk wil dat iedereen twee apps gaat downloaden, je het verschil tussen die

apps moet laten zien en je wilt dat ze er positief tov staan en ze ook nog gaan gebruiken, je een enorm bataljon aan middelen nodig hebt. Die allemaal weer een

ander doel dienen. Het is niet even een zijspoor, een deelcampagne. Het zal de campagne, vrees ik, voor een groot deel overnemen. Kortom, voor en nadelen.

Waarbij ik merk dat mijn gevoel zegt: verzin daar een andere campagne voor, waarin je hooguit gebruik maakt van het logo: alleen samen. Wat vinden jullie?
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